



文章检索

GO

高级检索

《运动与健康科学》(英文版) » 2013, Vol. 2 » Issue (3): 158-159 DOI: <http://dx.doi.org/10.1016/j.jshs.2013.06.002>

研究亮点

[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)[◀◀ Previous Articles](#) | [Next Articles ▶▶](#)

## 针灸治疗膝关节骨性关节炎的非药物治疗研究进展

Songning Zhang

美国田纳西大学生物力学运动医学实验室, 运动人体科学休闲与体育研究系

Recent changes in evidence-based, non-pharmacological treatment recommendations for acupuncture and Tai Chi for knee osteoarthritis

Songning Zhang

Biomechanics/Sports Medicine Laboratory, Department of Kinesiology, Recreation and Sport Studies, University of Tennessee, Knoxville, TN 37996, USA

- 摘要
- 参考文献
- 相关文章

全文: [PDF \(269 KB\)](#) HTML 输出: [BibTeX](#) | [EndNote \(RIS\)](#) [背景资料](#)

摘要

关键词:

Abstract:

Key words:

收稿日期: 2013-06-27; 出版日期: 2013-06-30

通讯作者: 美国田纳西大学生物力学运动医学实验室, 运动人体科学休闲与体育研究系 E-mail: [szhang@utk.edu](mailto:szhang@utk.edu)

引用本文:

. 针灸治疗膝关节骨性关节炎的非药物治疗研究进展[J]. 《运动与健康科学》(英文版), 2013, 2(3): 158-159.

. Recent changes in evidence-based, non-pharmacological treatment recommendations for acupuncture and Tai Chi for knee osteoarthritis[J]. Journal of Sport and Health Science, 2013, 2(3): 158-159.

没有本文参考文献

没有找到本文相关文献

服务

- ▶ 把本文推荐给朋友
- ▶ 加入我的书架
- ▶ 加入引用管理器
- ▶ E-mail Alert
- ▶ RSS

作者相关文章

访问量: 48110

沪ICP备05052054号

Copyright © 2011 Journal of Sport and Health Science

Tel: +86-21-51253133, 51253135 Fax: +86-21-51253133 E-mail: [jshs@sus.edu.cn](mailto:jshs@sus.edu.cn)